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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Kásler Miklós Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz:

"Miért nem működik megfelelően a közoktatási elektronikus napló rendszer?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Teréz- és Erzsébetvárosból hozzám érkező számos választói jelzés, illetve a média beszámolók
szerint a közoktatási rendszer számára kifejlesztett elektronikus napló rendszer (KRÉTA) több mint
két hónappal a tanévkezdés után sem működik megfelelően.
Az egybehangzó beszámolók szerint a rendszer annyira lassan és olyan nagy válaszidőkkel
működik, hogy a tanulók regisztrálása, az eddigi osztályzatok berögzítése csak jelentős
idővesztességgel történik. Ennek következtében az adminisztrálás jelentős elmaradásban van.
Különösen meglepőek ezek a fejlemények annak fényében, hogy a KRÉTA rendszer már a tavalyi
tanévben is működött, tehát nem egy újonnan debütáló informatikai rendszerről van szó.

Ráadásul a kormány 2013-ban 543 millió forintért vette meg a Magiszter nevű rendszer licenszét.
Ez az e-napló egyike volt annak a milliárdos értékű szoftvercsomagnak, amit végül nem üzemelt be
aKLIK.

Tisztelt Miniszter Úr!

A következő kérdésekben kérem tájékoztatását:
A . KRÉTA rendszerben az idei tanévkezdés óta eltelt időben a minisztérium és a KLIK
milyen típusú és mértékű rendszerhibákat észlelt, illetve milyenekről kapott jelzést az
érintett oktatási intézményektől?
Milyen intézkedéseket tett a minisztérium ezeknek a hibáknak a kijavítása, a helyzet
mielőbbi normalizálása érdekében?



Tervez-e a minisztérium belső vizsgálatot arra vonatkozóan, hogy a KRÉ TA rendszer
fejlesztése és megfelelő (pl. terheléses) tesztelése miért nem készült el a tanévkezdésre?

Mi a terve a kormánynak a Magiszter nevű rendszerrel, mikor és milyen formában kerül
hasznosításra a megvásárolt licensz a közoktatásban?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2018. október 31.
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